
Zápisnica č. 02/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 10. februára
2015 v Bratislave.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov

Ospravedlnený: nikto

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
František Laurinec – člen VV UEFA
Milan Malatinský – reprezentačný tréner  SR U19 a SR U18
Ladislav Pecko - reprezentačný tréner  SR U17 a SR U16
Peter Dedík -  projektový manažér SFZ

Program: 
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Informácia zo zasadnutia VV UEFA konaného v dňoch 25.-26. januára 2015.
4. Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U19 a SR U18 za rok 2014.
5. Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U17 a SR U16 za rok 2014.
6. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a

modernizácie futbalových štadiónov. 
7. Schvaľovanie návrhu na zvolanie konferencie SFZ.
8. Schvaľovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
9. Schvaľovanie návrhu na menovanie licenčných komisárov SFZ (licencia typu P).
10. Schvaľovanie návrhu na zloženie pracovnej skupiny k licenčnému systému

mládeže SFZ.
11. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
12. Schvaľovanie návrhu na udelenie mandátu pre zástupcov SFZ na Valné

zhromaždenie SZTK, ktoré sa uskutoční dňa 25. februára 2015 v Bratislave.
13. Informácia o predkladaní návrhov na ocenenie a vyznamenanie SOV za rok

2014. 
14. Informácia o organizovaní semináru pre hlavných usporiadateľov a

bezpečnostných manažérov futbalových klubov (5. februára 2015 v Senci).
15. Schvaľovanie návrhu na úhradu výdavkov organizovania semináru pre hlavných

usporiadateľov a bezpečnostných manažérov futbalových klubov v zmysle čl. 38
ods. 6 Smernice o informačnom systéme o bezpečnosti na športových



podujatiach.
16. Informácia o prijatých záveroch z pracovného stretnutia prezidentov a

generálnych sekretárov v Budapešti v dňoch 14.-15. januára 2015. 
17. Diskusia.

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predstavil návrh programu.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.

Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha trvá v bode 2.

Uznesenie č. 137/14 VV SFZ:
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie s
podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom
GS SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 2. 
List na doplnenie podkladov bol zaslaný GS SFZ pre predsedu komisie futsalu SFZ dňa 17.
septembra 2014. Doplnenie podkladov sa zatiaľ neuskutočnilo. Ďalšie prerokovanie podkladov
bude po doplnení.

    
Uznesenie č. 138/14 VV SFZ:
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ na októbrové zasadnutie
VV SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 2.

Uznesenie č. 06/15 VV SFZ:
1) VV SFZ odkladá schvaľovanie Registračného a prestupového poriadku SFZ na februárové
zasadnutie VV SFZ.



2) VV SFZ ukladá GS SFZ, aby dňa 28. januára 2015 zorganizoval stretnutie predkladateľov
návrhu Registračného a prestupového poriadku SFZ so zástupcami ÚLK, zástupcami RFZ,
zástupcami II. ligy a predsedom Matričnej komisie SFZ.
 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Dňa 28. januára 2015 sa uskutočnilo stretnutie predkladateľov návrhu Registračného a
prestupového poriadku SFZ so zástupcami ÚLK, zástupcami RFZ, zástupcami II. ligy a predsedom
Matričnej komisie SFZ, na ktorej došlo ku konsenzu.

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Informácia zo zasadnutia VV UEFA konaného v dňoch 25.-26. januára 2015.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí zástupcu SFZ vo VV UEFA p.
Františka Laurinca. Ten bude pravidelne informovať o činnosti a prijatých záveroch VV UEFA. 
Ten v úvode predstavil súčasné zloženie VV UEFA. Vyzdvihol vzájomnú spoluprácu a dialóg medzi
jednotlivými zástupcami, napriek tomu, že v mnohých prípadoch ide o rozdielnosť názorov na
témy, ktoré sú predmetom diskusie. Dňa 23.-24. marca 2015 sa vo Viedni uskutoční kongres UEFA,
na ktorom sa vykoná voľba nových členov VV UEFA a prezidenta UEFA. Na pozíciu prezidenta
UEFA opakovane kandiduje Michel Platini. Na pozíciu členov VV UEFA kandiduje na 7
uvoľnených miest 12 kandidátov.

Ďalej informoval o pridelení organizovania šampionátu ME v mládežníckych kategóriach pre rok
2017:
ME 2017 U21 – Poľsko
ME 2017 U19 – Gruzínsko
ME 2017 U17 – Chorvátsko



UEFA pravidelne vydáva brožúru rizikových zápasov. V nej vyhodnocuje najzávažnejšie incidenty
z európskych trávnikov v sledovanom období. Za ostatný čas sa do tejto brožúry dostalo 8 zápasov,
medzi ktoré bol zaradený aj zápas EL medzi Slovanom Bratislava a Spartou Praha. Incidenty na
štadiónoch úzko súvisia s geopolitickou situáciou a udalosťami vo svete.  
Novým fenoménom sa stávajú tzv. drony – malé riadené helikoptéry (kvalifikačný zápas Srbsko –
Albánsko), prostredníctvom ktorých dochádza k nepokojom na štadiónoch, nakoľko je na nich
možné preniesť na hraciu plochu alebo k publiku nežiaduce predmety. Len v čase Vianoc sa v
Anglicku predávalo viac ako 2000 dronov týždenne. 
UEFA vzhľadom na udalosti spojené s teroristickým činom v Paríži pripravuje novú bezpečnostnú
stratégiu pre ME 2016 vo Francúzsku.
Napokon boli členovia VV SFZ informovaní, že UEFA mala výnosy za predaj tv a marketingových
práv Ligy majstrov v uplynulej sezóne vo výške 2,3 miliardy eur. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia VV UEFA konaného v dňoch 25.-26.
januára 2015.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U19 a SR U18 za rok 2014.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U19 a SR
U18  Milana Malatinského, ktorý vyhodnotil účinkovanie svojich tímov za rok 2014.



Najväčšie pozitíva počas hodnoteného roka 2014:

 úspešné zvládnutie prvého kola K ME a postup do Elite round,
 zabezpečenie kvalitných súperov
 tímovosť a víťazný duch mužstva,
 herná prax hráčov v DOXXbet lige 

SR 19: Kadlec, Vavro, Sipľak, Dimun, Ujlaky, 
SR 18:  Jakubech, Horník, Jirka

 priestor pre nových hráčov 
SR 19: Kružliak, Rodák, Polievka, Chvátal
SR 18: Horník,Beniač,Černák,Jirka,Mareš

 kvalitná ofenzívna hra – veľké množstvo streleckých príležitostí 
 vyprofilované brankárske jednotky z postu náhradníkov

SR 19: Rodák
SR 18: Jakubech

 Alternatívy v ofenzíve 
 Symbióza hráčov s realizačným tímom 
 Herné a mentálne napredovanie SR 18 (Ježkov memoriál, Švédsko, Rusko)
 Výrazné individuality 

SR 19: Rodák,Chvátal,Hromada,Lesniak,Čmelík,Haraslín,Špalek,Vestenický
SR 18: Jakubech, Ďurek, Horník, Krč, Benes, Mráz



Najväčšie negatíva počas hodnoteného roka 2014:

 problémy s uvoľňovaním hráčov  v mimo asociačných termínoch
 absencia rýchlostných typov hráčov
 taktické a technické nedostatky hráčov
 útočné aj obranné štandardné situácie
 nedostatočná konkurencia na poste krajných stredových hráčov
 premieňanie gólových príležitostí 
 problémy v defenzívnej činnosti (SR 18)
 malá zápasová prax hráčov hrajúcich v zahraničí a Fortuna ligy
 menší počet kontrolných zrazov a medzištátnych stretnutí (SR18)
 veľká obmena  členov realizačného tímu (lekár, masér)

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U19 a SR U18
za rok 2014.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 5: Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U17 a SR U16 za rok 2014.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U17 a SR
U16  Ladislava Pecka, ktorý vyhodnotil účinkovanie svojich tímov za rok 2014.



Najväčšie pozitíva počas hodnoteného roka 2014:

 Úspešné zvládnutie prvého kola K ME a postup do Elite round,
 Celozápasová snaha o víťazstvo aj napriek tomu, že zápasy sa nevyvíjali v náš prospech,
 Výrazná individualita a hlavne mimoriadne efektívny útočník Pupta Ľubomír (1. FC Tatran 

Prešov - Catania Calcio)
 Prístup hráčov k plneniu si reprezentačných povinností
 Výborne zahrávanie a realizovanie útočných štandartných situácií
 Striedajúci hráči dokázali priniesť oživenie hry a boli mužstvu prospešní



 Snaha mužstva hrať nátlakový celoplošný futbal
 Dobrá organizácia obrannej fázy hry
 Dobrá príprava pred 1.kolom KME – KZ so 6 TJ – možnosť nácviku a zdokonaľovania HS, 

OFH, ÚFH ako aj ŠSi
 Doplnenie kádra o hráčov, ktorí sa svojou výkonnosťou v pomerne krátkom čase presadili do 

základnej zostavy – Vavruš, Štrba, Pastorek, Dubec

Najväčšie negatíva počas hodnoteného roka 2014:

 Nevyrovnanosť herných výkonov viacerých hráčov, čo malo vplyv na celkový herný výkon 
družstva

 Neschopnosť zopakovať stabilný výkon v dvoch zápasoch po sebe – vo všetkých 
dvojzápasoch počas pôsobenia v kategórii U 16 a U17 sme nedokázali úspešne zvládnuť oba 
zápasy

 Slabá samostatnosť jednotlivých hráčov pri plnení taktických úloh vyplývajúcich z herného 
systému v obrane a útoku, bez neustáleho upozorňovania a kaučovania z lavičky sa dopúšťajú
mnohých nesprávnych rozhodnutí, ktoré vedú k zlému riešeniu herných situácií, po ktorých 
nás súperi pravidelne potrestajú a tak strácame aj zápasy

 Nie optimálna úroveň kondičných schopností niektorých hráčov
 Slabšia konkurencia v kádri družstva
 Špatné začiatky zápasov – slabšia koncentrácia resp. premotivovaní hráči
 Efektivita v útočnej fáze hry závisí väčšinou od športovej formy Ľubomíra Tuptu
 Potreba doplniť káder predovšetkým o vhodnejšie typy hráčov na posty krajných stredových 

hráčov (rýchlosť, dobrá hra 1:1, potrebná kvalita aj pri plnení defenzívnych úloh)
 Dlhodobé zranenia stabilných hráčov základnej zostavy, ktoré ich vyradili z pôsobenia 

v reprezentácii počas celej jesene (Száras, Šulek, Baumgartner)

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U17 a SR U16
za rok 2014.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi SFZ Petrovi
Dedíkovi, ktorý v stručnosti zhrnul informácie o všetkých skutočnostiach, ktoré sa udiali v rámci
realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov od januárového
zasadnutia VV SFZ: 

 SFZ uzatvoril ďalšie zmluvy o spolupráci pri realizácii rekonštrukcie, modernizácie a
výstavby futbalového štadióna:

 ňa 24.11.2014 so spoločnosťou Bapos, m.p. o rekonštrukcii štadióna  v Bardejove 
 dňa 1.12.2014 dso spoločnosťou Železiarne Podbrezová, a.s. o rekonštrukcii štadióna

v Podbrezovej
 dňa 19.12.2014 so spoločnosťou MFK Lokomotíva Zvolen, a.s. o rekonštrukcii štadióna vo

Zvolene. 
 Zároveň bol podpísaný dodatok k zmluve o spolupráci so spoločnosťou City Arena, a.s. na

rekonštrukciu štadióna v Trnave s tým, že uzatvorenie tohto dodatku bolo podmienkou na



poskytnutie  prvej tranže úveru vo výške 2.700.000,- eur zo SRZB, a.s. , ktorý má byť
použitý na refundáciu výdavkov City Arena, a.s.

Úverová zmluva so SZRB, a.s. je v štádiu pred podpisom s tým, že SFZ musí splniť všetky
odkladacie podmienky na čerpanie tohto úveru do 20. februára 2015. Zároveň sú v  súčasnosti
v štádiu pred rozhodnutím ministra školstva, vedy, výskumu a športu SR žiadosti SFZ na
poskytnutie dotácie tak, že na projekt financovania štadióna Antona Malatinského v  Trnave bola na
rok 2015 podaná žiadosť na 10.000,- eur a dotačná zmluva by mala byť podpísaná na roky 2015 –
2020 v celkovom objeme 10.500.000,- eur, čo je celková suma dotácie určená pre City Arena, a.s. a
vyčlenená na tento účel. 
SFZ je v zmysle dotačných zmlúv povinné do 15. februára 2015 pripraviť vyúčtovanie čerpania
finančných prostriedkov dotácie určenej na štadióny za rok 2014, t.j. štadióny v Trnave a Poprade,
pričom uvedené je v štádiu prípravy. 
Poslednou aktuálnou vecou je aj podpis zmluvy o zriadení vecného bremena na užívanie
futbalového štadióna v Senici dňa 3.2.2015 so spoločnosťou OMS ARENA, a.s. Senica.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na zvolanie konferencie SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi a právnemu
expertovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že GS SFZ navrhol zvolať konferenciu
SFZ na 20. marca 2015 do Banskej Bysrice. 
Podľa čl. 46 ods. 1 stanov SFZ je generálny sekretár SFZ oprávnený zostaviť program konferencie
SFZ na základe návrhov výkonného výboru, riadnych členov a ďalších oprávnených subjektov
podľa stanov SFZ. Podľa čl. 46 ods. 2 stanov SFZ môže byť program konferencie na začiatku
konferencie na návrh prezidenta alebo delegáta pozmenený alebo doplnený. Podľa čl. 52 písm. d)
stanov SFZ výkonný výbor pripravuje a zvoláva zasadnutia konferencie. 
Podľa čl. 7 ods. 1 a čl. 8 ods. 1 rokovacieho poriadku SFZ výkonný výbor odporučí konferencii
šiestich členov mandátovej komisie a šiestich členov návrhovej komisie navrhnutých členmi VV
SFZ a generálnym sekretárom pred konaním konferencie najneskôr na svojom zasadnutí, na ktorom
rozhodne o zvolaní konferencie. Jeden člen mandátovej komisie a jeden člen návrhovej komisie sú
zástupcami profesionálneho futbalu, štyria členovia mandátovej komisie a štyria členovia návrhovej
komisie sú zástupcami amatérskeho futbalu (jeden do každej komisie za každý regionálny zväz) a
jeden zástupca mandátovej komisie a jeden zástupca návrhovej komisie sú pracovníkmi aparátu
SFZ, ktorých navrhne generálny sekretár SFZ. 
Návrh programu  konferencie SFZ konanej 20. marca 2015 v Banskej Bystrici:

1. Otvorenie /vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správa mandátovej komisie/
2.  Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice a schvaľovanie pracovných komisií
3.  Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ
4. Udeľovanie ocenení SFZ
5. Správa revíznej komisie SFZ
6. Správa o hospodárení SFZ za rok 2014
7. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2015
8. Správa o hospodárení SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2014



9. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2015
10. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových
      štadiónov
11. Diskusia
12. Informácia o prijatých uzneseniach Konferencie SFZ

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ na 20. marca 2015 do Banskej Bystrice.
2) VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť predložený návrh programu
marcovej konferencie SFZ.
3) VV SFZ  odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť navrhovaných kandidátov za
členov mandátovej komisie SFZ a členov návrhovej komisie SFZ takto:
a) ÚLK navrhla do mandátovej komisie p. Jána Lesniaka a do návrhovej komisie p. Michala
Budovca,
b) RFZ navrhli do mandátovej komisie p. Miroslava Baxu (BFZ), p. Ivana Grófa (ZsFZ), p.
Jána Matonoka (SsFZ), p. Jaroslava Švarca (VsFZ) a do návrhovej komisie p. Milana
Lônčika (BFZ), p. Ondreja Kozolku (ZsFZ), p. Gabriela Baczu, p. Petra Gogu,
c) Generálny sekretár SFZ navrhol do mandátovej komisie p. Milana Vojteka a do návrhovej
komisie p. Petra Dedíka.
4) VV SFZ odporúča nominovaným členom mandátovej komisie a do návrhovej komisie, aby
sa stretli pred uskutočnením konferencie SFZ a navrhli si predsedu svojej komisie spomedzi
seba.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že na januárovom zasadnutí VV SFZ bolo
schvaľovanie návrhu predpisu odložené z dôvodu potreby zvolania stretnutia, ktoré sa uskutočnilo
28.1.2015 v sídle SFZ so zástupcami RFZ, ÚLK, II. ligy, predsedu a členov Matričnej komisie SFZ.
Predmetom stretnutia bolo prerokovanie tabuľky týkajúcej sa paušálnej náhrady pri prestupe hráča
(čl. 37) a tiež úprava tabuľky poplatkov, ktorá tvorí prílohu č. 2. 
V rámci diskusie bola vyzdvihnutá práca autorov predpisu, ktorá trvala viac ako rok a obsahovala
množstvo odborných, vecných stretnutí so subjektami futbalového hnutia, ktorých sa tento predpis
priamo dotýka.
Vzhľadom na to, že VV SFZ na svojom januárovom zasadnutí zrušil Zmierovaciu komisiu SFZ,
bola v Registračnom a prestupovom poriadku posunutá účinnosť čl. 40 s názvom Riešenie sporov.
Tento čl. sa stal účinný ihneď schválením poriadku. Ostatné články sa stávajú účinné od 15. júna
2015 (začiatok prestupového obdobia).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje nový Registračný a prestupový poriadok SFZ s účinnosťou od 15. júna
2015 s výnimkou čl. 40, ktorý sa stáva účinný dňom schválenia s tým, že do záverečných
ustanovení sa doplní ustanovenie v znení: „Podrobnosti o vykonaní ustanovení tohto poriadku

upraví organizačným pokynom generálny sekretár SFZ.“

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0



Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu na menovanie licenčných komisárov SFZ (licencia typu P).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ za rozhodcov Mariánovi
Ružberskému, ktorý predstavil návrh na menovanie licenčných komisárov vzdelávania rozhodcov
SFZ (typ licencie P).
Dôvodom potreby menovania nových licenčných komisárov SFZ na obdobie rokov 2015 – 2018 je
uplynutie doby platnosti udelenia predchádzajúcej licencie (platnosť pre roky 2012 – 2014).
Licenční komisári SFZ sú oprávnení vykonávať licenčné skúšky pre udelenie licencie P rozhodcov
SFZ, a taktiež sú oprávnení vykonávať skúšky na predĺženie doby jej platnosti a to plne v súlade
s akreditovaným systémom vzdelávania SFZ. Navrhovaní adepti na funkciu licenčných komisárov
SFZ na obdobie rokov 2015 – 2018 splnili všetky potrebné náležitosti pre menovanie.
VV SFZ je najvyšším exekutívnym orgánom SFZ pre riadenie futbalu a v zmysle čl. 52 ods. a.
v spojení s čl. 53 ods. 3. má právomoc nadpolovičnou väčšinou  hlasov členov VV rozhodnúť
o vymenovaní nových licenčných komisárov vzdelávania rozhodcov SFZ (typ licencie P). 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ menuje Adáma Gabriela, Fašunga Jána, Jakubca Artúra, Jančoviča Tibora,
Jurašeka Miroslava, Marka Jozefa, Medveďa Vladimíra, Migaľovú Miroslavu, Páchnika
Pavla, Prešinského Ladislava, Ružbarského Mariána, Sekereša Gabriela, Suchého Ľubomíra,
Tomčíka Jána, Udvardyho Ľubomíra, Vaisa Viliama, Vnuka Vladimíra a Zábranského
Jaroslava za licenčných komisárov SFZ (licencia typu P).
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 10: Schvaľovanie návrhu na zloženie pracovnej skupiny k licenčnému systému
mládeže SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na obsadenie členov pracovnej skupiny k licenčnému systému mládeže SFZ.
Pracovná skupina spracúva a vyhodnocuje žiadosti o udelenie licencie, vypracováva hodnotiace
správy k žiadostiam o udelenie licencie a predkladá ich VV SFZ. 
V zmysle čl. 11 smernice o licenčnom systéme ÚTM a licenčnom systéme Grassroots navrhol
vytvoriť pracovnú skupinu v zložení:
Technický riaditeľ SFZ - Ján Greguš
Hlavný koordinátor – Ján Rosinský, Samuel Slovák
Manažér mládeže a rozvoja – Martin Hasprún
Zástupca VV SFZ – Milan Vojtek
Zástupca VV ÚLK – Michal Mertinyák

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie pracovnej skupiny k licenčnému systému mládeže SFZ. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrhy od zástupcov RFZ a ÚLK na udelenie odznaku SFZ pre funkcionárov pracujúcich
v regionálnych futbalových zväzoch a profesionálnom futbale. Tí sa v tomto roku dožívajú
významných životných jubileí.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ pre E. Chmela, A. Nagya,
M. Baxu, F. Huberta, S. Baxu a Ľ. Horníka.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ pre J. Švehlíka, M.
Kopča, R. Líšku, J. Pogányho, K. Somolániho a M. Uhrina.
3) VV SFZ  schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ pre F. Huttu a M. Tarčiho.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu na udelenie mandátu pre zástupcov SFZ na Valné
zhromaždenie SZTK, ktoré sa uskutoční dňa 25. februára 2015 v Bratislave.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na udelenie mandátu pre zástupcov SFZ na Valné zhromaždenie SZTK, ktoré sa
uskutoční dňa 25. februára 2015 v Bratislave.
Navrhol, aby bol mandát účasti na Valnom zhromaždení SZTK, ktoré sa bude konať 25. februára
2015 v Bratislave,  udelený týmto zástupcom SFZ:

Ján Kováčik, prezident SFZ
Juraj Jánošík (BFZ)
Ladislav Gádoši (ZsFZ)
Jozef Paršo (SsFZ)
Marcel Eperješi (VsFZ)

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ udeľuje mandát na zastupovanie SFZ na Valnom zhromaždení SZTK, ktoré sa
uskutoční dňa 25. februára 2015 v Bratislave pre Jána Kováčika (prezident SFZ), Juraja
Jánošíka (BFZ), Ladislava Gádošiho (ZsFZ), Jozefa Parša (SsFZ) a Marcela Eperješiho
(VsFZ).
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Informácia o predkladaní návrhov na ocenenie a vyznamenanie SOV za rok 2014. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na ocenenie SOV za rok 2014. Po zvážení viacerých kandidátov sme sa rozhodli
predložiť na schválenie návrh udeliť vyznamenanie Jozefovi Barmošovi, bývalému 52-násobnému
reprezentantovi Československa a dlhoročnému funkcionárovi a trénerovi Interu Bratislava za jeho
celoživotnú kariéru a vystupovanie. Návrh je v kategórii Vyznamenania olympijským a športovým
osobnostiam (Odznak SOV resp. Čestné uznanie SOV), resp. na Cenu Jána Popluhára, ktorá sa
udeľuje každoročne jednotlivcom alebo kolektívom za propagáciu a presadzovanie čestného



súťaženia a čin v duchu fair play a celoživotné pôsobenie v súlade s princípmi humanizmu. Navyše,
Jozef Barmoš sa v minulom roku dožil aj okrúhleho životného jubilea – 60. rokov. V prílohe nájdete
okrem vyplneného formulára na ocenenie aj stručný prierez kariéry Jozefa Barmoša. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o predkladaní návrhov na ocenenie a vyznamenanie
SOV za rok 2014.
2) VV SFZ schvaľuje, aby bol na ocenenie SOV za rok 2014 predložený ako kandidát za SFZ
p. Jozef Barmoš. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Informácia o organizovaní semináru pre hlavných usporiadateľov a
bezpečnostných manažérov futbalových klubov (5. februára 2015 v Senci).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o organizovaní semináru pre hlavných usporiadateľov a bezpečnostných manažérov
futbalových klubov (5. februára 2015 v Senci). V súvislosti so zabezpečovaním profesionálneho
a efektívneho prístupu k organizácii futbalových stretnutí dvoch najvyšších súťaží je potrebné pre
zabezpečenie nerušeného a pokojného priebehu futbalových stretnutí neustále zvyšovanie úrovne
vzdelávania osôb zodpovedných za organizáciu stretnutí  hlavných usporiadateľov
a bezpečnostných manažérov futbalových klubov. Seminár bol zameraný na výmenu informácií k
novým trendom v problematike diváckeho násilia, spoločnej analýzy najzávažnejších incidentov
počas roku 2014, k zlepšeniu spolupráce medzi zodpovednými osobami a nastaveniu spoločných
a jednotných postupov počas mimoriadnych udalostí a bezpečnostných incidentov. Každý
bezpečnostný manažér klubu  Fortuna ligy mal krátku prezentáciu za svoj klub (cca 10 min.), kde
stručne poskytol základné informácie o klube, zodpovedných osobách – hlavný usporiadateľ,
bezpečnostný manažér, počte rizikových a nerizikových fanúšikoch, k družbách fanúšikov, k novým
trendom, poskytne krátku analýzu zaznamenaných incidentov počas zápasov v roku 2014, poukáže
na problémy alebo pozitíva organizácie jeho klubu v praxi a navrhne odporúčania pre prax. Účasť
na seminári bola povinná pre všetky kluby, najmä z dôvodu získania aktuálnych informácií
k problematike diváckeho násilia, získania nových informácií dôležitých pre prípravu
bezpečnostných opatrení počas futbalových podujatí a odporúčaní pre najlepšie postupy
v krízových situáciách počas futbalových stretnutí. Taktiež sa  dozvedeli nové informácie
k vykonávaniu súčinnosti s Policajným zborom a rozšíria si vedomosti o používaných symboloch
extrémistických skupín počas futbalových zápasov v Slovenskej republike. Výsledkom seminára
bolo spoločné a jednotné zdokonalenie praktických postupov a koordinácie spolupráce najmä medzi
organizátorom, usporiadateľskou službou a políciou pred, počas a po stretnutí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o organizovaní semináru pre hlavných usporiadateľov a
bezpečnostných manažérov futbalových klubov (5. februára 2015 v Senci).
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Schvaľovanie návrhu na úhradu výdavkov spojených s organizáciou semináru pre



hlavných usporiadateľov a bezpečnostných manažérov futbalových klubov v zmysle čl. 38 ods.
6 Smernice o informačnom systéme o bezpečnosti na športových podujatiach.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na úhradu semináru pre hlavných usporiadateľov a bezpečnostných manažérov
futbalových klubov  v zmysle čl. 38 ods. 6 Smernice o informačnom systéme o bezpečnosti na
športových podujatiach. Účasť potvrdilo 50 účastníkov spolu s hosťami zo SFZ, ÚLK, Policajného
zboru, obce a Asociácie fanúšikov Slovenska. Celková suma na úhradu predstavuje 1.266 eur.
Informačný systém bezpečnosti na športových podujatiach je financovaný z prímov pokút
uložených v disciplinárnom konaní príslušného športového zväzu alebo jeho členov za neslušnosti
a výtržnosti účastníkov podujatia a za porušenie povinnosti organizátora podujatia alebo člena
usporiadateľskej služby pri organizovaní podujatia určených príslušným športovým zväzom. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na úhradu výdavkov spojených s organizáciou semináru pre
hlavných usporiadateľov a bezpečnostných manažérov futbalových klubov v zmysle čl. 38 ods.
6 Smernice o informačnom systéme o bezpečnosti na športových podujatiach vo výške 1.266
eur.
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Informácia o prijatých záveroch z pracovného stretnutia prezidentov a
generálnych sekretárov v Budapešti v dňoch 14.-15. januára 2015. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o stretnutí konané v dňoch 14. a 15. januára 2015 v Budapešti za účasti všetkých
prezidentov a GS Rakúska, Česka, Poľska, Maďarska a Slovenska (chýbal len poľský PR Zbigniew
Boniek). Informáciu rozdelil do niekoľkých bodov:

 Otvorenie
- po otvorení mítingu požiadal o slovo hosť – Ingve Hallén, prezident Nórskeho FZ, ktorý
oboznámil so svojim rozhodnutím kandidovať za člena Výkonného výboru UEFA a požiadal nás o
podporu svojej kandidatúry.

 Prezentácia Maďarského FZ (MLSZ) o činnosti zväzu v roku 2014
- v r. 2011 prijali nový zákon o možnosti využitia korporátnej dane (corporate tax allowance),
schválený EÚ, podpora len amatérskeho športu, trvá 6 rokov,
- 6 vybraných športov, každý projekt 70% štát, 30% žiadateľ,
- 35 mil EUR ročne do futbalu, plus 135 mil EUR na rekonštrukciu štadiónov

 FIFA a voľby prezidenta
- FIFA nie je schopná reformovať samú seba, treba zmenu
- záujem UEFA – udržať si počet miest vo VV FIFA a tímov na MS za Európu
- nie je však jasné, aká je pozícia UEFA do budúcna
- UEFA je líder vo všetkom, ale nemá v rámci FIFA partnerov – treba začať dialóg

- Sprostredkovatelia
- nový FIFA predpis o sprostredkovateľoch (doteraz agentoch) bude účinný
od 1.4.2015, FIFA stanovuje min. kritériá, väčšie právomoci národným zväzom
- najväčšie otázniky = miera regulácie zo strany zväzov, uplatňovanie sankcií
 a cezhraničný styk (pôsobenie zahr. sprostredkovateľov u nás)



- dohodlo sa na výmene informácií a spolupráci na úrovni právnych expertov

 Podpora odchovancov v najvyšších domácich súťažiach a systém akadémií
- MLSZ prijal systém na postupné zvyšovanie odchovancov až po 13 z 25 na súpiske v roku 2017
p l u s p o č e t U 1 9 h r á č o v n a i h r i s k u – č í m v i a c h r á č o v, t ý m v y š š í p o d i e l
zo zisku za predaj TV práv
- MLSZ podporuje (aj finančne) klubové akadémie – cieľ je 15 „A“ centier rovnomerne po krajine a
75 „B“ centier (každé „A“ má 5 „B“ satelitov)
- v ostatných krajinách tiež prevláda systém klubových akadémií

 Námety na spoluprácu v nasledujúcom období
- v politickej oblasti – dohodneme sa na spoločnej podpore kandidátov do VV UEFA,
na spoluprácu oslovíme ďalšie tri krajiny (SLO, CRO, LIE)
- pokračovať v spolupráci technických riaditeľov
- nové oblasti: bezpečnosť, práca s fanúšikmi, integrita súťaží
Ďalšie stretnutie bude v januári 2016 buď vo Viedni alebo Varšave.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o prijatých záveroch z pracovného stretnutia
prezidentov a generálnych sekretárov v Budapešti v dňoch 14.-15. januára 2015. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 13
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Diskusia.
Vyhlásenie jedenástky roka 2014 žien.

Juraj Jánošík:
Informoval, že dňa 2. marca 2015 sa v Senci uskutoční slávnostné vyhlásenie najlepšej jedenástky
žien za rok 2014. Všetkých členov VV SFZ pozval na uvedené podujatie. 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 20. januára 2014 v Bratislave:

Uznesenie č. 18/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 19/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia VV UEFA konaného v dňoch 25.-26. januára
2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 20/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U19 a SR U18 za
rok 2014.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment



    
Uznesenie č. 21/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U17 a SR U16 za
rok 2014.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 22/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 23/15 VV SFZ:
1) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ na 20. marca 2015 do Banskej Bystrice.
2) VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť predložený návrh programu marcovej
konferencie SFZ.
3) VV SFZ  odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť navrhovaných kandidátov za členov
mandátovej komisie SFZ a členov návrhovej komisie SFZ takto:
a) ÚLK navrhla do mandátovej komisie p. Jána Lesniaka a do návrhovej komisie p. Michala
Budovca,
b) RFZ navrhli do mandátovej komisie p. Miroslava Baxu (BFZ), p. Ivana Grófa (ZsFZ), p. Jána
Matonoka (SsFZ), p. Jaroslava Švarca (VsFZ) a do návrhovej komisie p. Milana Lônčika (BFZ), p.
Ondreja Kozolku (ZsFZ), p. Gabriela Baczu, p. Petra Gogu,
c) Generálny sekretár SFZ navrhol do mandátovej komisie p. Milana Vojteka a do návrhovej
komisie p. Petra Dedíka.
4) VV SFZ odporúča nominovaným členom mandátovej komisie a návrhovej komisie, aby sa stretli
pred uskutočnením konferencie SFZ a navrhli si predsedu svojej komisie spomedzi seba.
 

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 24/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje nový Registračný a prestupový poriadok SFZ s účinnosťou od 15. júna 2015 s
výnimkou čl. 40, ktorý sa stáva účinný dňom schválenia s tým, že do záverečných ustanovení sa
doplní ustanovenie v znení: „Podrobnosti o vykonaní ustanovení tohto poriadku upraví

organizačným pokynom generálny sekretár SFZ.“

T: v texte
Z: Jozef Kliment
     

Uznesenie č. 25/15 VV SFZ:
VV SFZ menuje Adáma Gabriela, Fašunga Jána, Jakubca Artúra, Jančoviča Tibora, Jurašeka
Miroslava, Marka Jozefa, Medveďa Vladimíra, Migaľovú Miroslavu, Páchnika Pavla, Prešinského
Ladislava, Ružbarského Mariána, Sekereša Gabriela, Suchého Ľubomíra, Tomčíka Jána, Udvardyho
Ľubomíra, Vaisa Viliama, Vnuka Vladimíra a Zábranského Jaroslava za licenčných komisárov SFZ
(licencia typu P).

T: ihneď
Z: Marián Ružbarský
    

Uznesenie č. 26/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ pre E. Chmela, A. Nagya, M.
Baxu, F. Huberta, S. Baxu a Ľ. Horníka.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ pre J. Švehlíka, M. Kopča, R.



Li ku, J PogÆnvho. K. SomoiÆuiho a M. Uhrina.
3) VY SEZ sehvafuje nÆvrh na udeienie ziatho odznaku SEZ pre F. I hillu a M. lhrčiho.

l : ihned 
7: Jozef Kl jmem

mandÆt na zastupovanie SEZ na Valnom zhroma den SZEK, ktorØ sa uskutočni
2015 v Bratislave pre JÆna KovÆčika (prezident SEZ). Juraja JÆno  ku (BEZ),

(ZsFZ). Jozefa Par a (Ssll) a Marcela Eperje iho (Vsil).

T: ihned 
7: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 28/15 VY SFZ:
1) VV SEZ berle na vedomie inlhrrnÆeiu o predkladani nÆvrhov na oeenenie a vyznanienanie SOVza rok 2014.
2) VY SEZ sehvaFuje, aby bol na ocenenie SOV za rok 2014 predlo en ako kandidÆt za SEZ p.Jozef Barino .

ihned 
7: Jozef Kil ment

Uznesenie ¨ . 29/15 YV SF1:
Vy SEZ herie na vedomie infhrmÆciu o organizovan seminœru pre hlavnCh LISpofla(Itte Ov a
hezpcčnostn eh manu  rov Wtbaiov ch kluhov (5. lcbrLI ru 201 5 v Senci).

1 : ihned 
Z: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 30/IS VY SEZ:
\ V SEZ schva uje nÆvrh na œhradu v davkov organizovali ia seminÆru pre hlavn ch usporiadatefov
a hezpečnostn eh mana Ørov futhalov cli kiuhov v zmysle či. 38 ods. 6 Smernice o informačnoiu
svst  nie o bezpečnosti na  portov eh poduiatiacli vo v  ke I .266 eur

1: ihned 
7: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 31/15 VY SF1:
VV SEZ berle lifl vedoinie Iii lOrfl)ÆCiu O pri jat ch iÆeioch z pracovnth
generÆinych sekretÆrov v Budape ti v d oeh 14. IS. januÆra 2015.

o St ret ji  tia pit/i (fen to a

v [exic

/

151
.ia:IL\\RybÆ sky

)r 1 c\pert!pr.)jckkv  i na tr Sil

Z: Joze I Kil ment

Lznesenie ¨ . 27/15 \ V SEZ:
VY SEZ udefte
dtla 25. WbruÆra
Ladislava GÆdo iho
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:4 aJ
VeJflkoval:

Jole! Kliment
(IS SE!
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